



SUPREME COURT OF CANADA

BULLETIN OF PROCEEDINGS

This Bulletin is published at the direction of the Registrar and is for general information only. It is not to be used as evidence of its content, which, if required, should be proved by Certificate of the Registrar under the Seal of the Court. While every effort is made to ensure accuracy, no responsibility is assumed for errors or omissions.

During Court sessions, the Bulletin is usually issued weekly.

To get copies of any document referred to in the Bulletin please click on this link: <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-eng.aspx>.

Please consult the Supreme Court of Canada website at www.scc-csc.ca for more information.

COUR SUPRÊME DU CANADA

BULLETIN DES PROCÉDURES

Ce Bulletin, publié sous l'autorité du registraire, ne vise qu'à fournir des renseignements d'ordre général. Il ne peut servir de preuve de son contenu. Celle-ci s'établit par un certificat du registraire donné sous le sceau de la Cour. Rien n'est négligé pour assurer l'exactitude du contenu, mais la Cour décline toute responsabilité pour les erreurs ou omissions.

Le Bulletin paraît en principe toutes les semaines pendant les sessions de la Cour.

Pour obtenir des copies de tout document mentionné dans le bulletin, veuillez cliquer sur ce lien : <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-fra.aspx>.

Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site Web de la Cour suprême du Canada à l'adresse suivante : www.scc-csc.ca

June 20, 2025

1 - 11

Le 20 juin 2025

Contents
Table des matières

Leave applications filed / Demandes d'autorisation déposées.....	1
Judgments on leave applications / Jugements sur demandes d'autorisation	4
Motions / Requêtes	8
Pronouncements of reserved appeals / Jugements rendus sur les appels en délibéré.....	11

NOTICE

Case summaries included in the Bulletin are prepared by the Office of the Registrar of the Supreme Court of Canada (Law Branch) for information purposes only.

AVIS

Les résumés des causes publiés dans le bulletin sont préparés par le Bureau du registraire (Direction générale du droit) uniquement à titre d'information.

**Leave applications filed /
Demandes d'autorisation déposées**

David Romlewski
Doody, Brian

v. (41702)

His Majesty the King (Ont.)
Aurora, Akshay
Attorney General of Ontario

FILING DATE: March 12, 2025

Filip Lyudmilov Zahariev
Filip Lyudmilov Zahariev

v. (41744)

Yana Kalinova Zaharieva (B.C.)
Lokshin, Masha
Westside Family Law

FILING DATE: April 4, 2025

William Huether, et al.
Morin, David A.
Will Davidson LLP

v. (41755)

**Corporation of the Township of McMurrich
Monteith (Ont.)**
Lloyd, John
Lloyd Burns LLP

FILING DATE: April 11, 2025

Altamond Jr. Little
Victorin, Réginal

v. (41725)

His Majesty the King (Que.)
Payette, Maude
Procureurs aux poursuites criminelles et
pénales

FILING DATE: March 25, 2025

Canada Mining Exchange Company Limited
Canada Mining Exchange Company
Limited

v. (41746)

Zhaojin Mining Industry Co. Ltd., et al. (Ont.)
Holloway, Jim
Baker & McKenzie LLP

FILING DATE: April 7, 2025

Samir Latifi
Klein, David A.
Klein Lawyers LLP

v. (41757)

TDL Group Corp. (B.C.)
Kwinter, Rob`
Blake, Cassels & Graydon

FILING DATE: April 14, 2025

2380673 Ontario Inc.

Pape, Paul J.
Pape Chaudhury LLP

v. (41758)

2730453 Ontario Inc. (Ont.)

Veneziano, Mark
Lenczner Slaght LLP

FILING DATE: April 14, 2025

Graham Edge

Shah, Danish
Butz & Company

v. (41761)

Moose Jaw Downtown, et al. (Sask.)

MacDonald, Michael A.
McKercher LLP

FILING DATE: April 15, 2025

Barnabas Chukwuemeka Okeke

Barnabas Chukwuemeka Okeke

v. (41767)

**Minister of Digital Government and Service
Newfoundland and Labrador- Honourable
Elvis Loveless (N.L.)**

Sheppard, Mark
Department of Justice & Public Safety
(NL)

FILING DATE: April 23, 2025

John Le

Greenspan, Brian H.
Greenspan Humphrey Weinstein LLP

v. (41760)

His Majesty the King (Ont.)

Krick, Deborah
Attorney General of Ontario

FILING DATE: April 15, 2025

Michal Zagol

Wells, Jody

v. (41765)

Attorney General of Canada (Fed.)

Kirk, Andrew
Department of Justice Canada

FILING DATE: April 17, 2025

Tanya Rebello

Tanya Rebello

v. (41768)

**His Majesty the King in Right of Ontario as
represented by the Ministry of Transportation
and the Ministry of Government and
Consumer Services (Ont.)**

Bhavini, Lekhi
Ministry of Attorney General (ON)

FILING DATE: April 24, 2025

Nitish Verma

Halfyard, Mark C.
Daniel Brown Law LLP

v. (41769)

His Majesty the King (Ont.)

Ramchand, Kelvin
Public Prosecution Service of Canada

FILING DATE: April 24, 2025

**Judgments on leave applications /
Jugements sur demandes d'autorisation**

June 19, 2025

DISMISSED

William Tataryn and Daya Nand Rajan v. Diamond & Diamond Lawyers LLP (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41686](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CV-1285, 2025 ONCA 5, dated January 2, 2025, is dismissed with costs.

Ahmad Mohammad v. Canadian Blood Services (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41716](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Ontario Superior Court of Justice, Divisional Court, Number CV-20-00637449-0000, dated May 22, 2024, is quashed pursuant to s. 44 of the *Supreme Court Act*.

Magren Holdings Ltd. v. His Majesty the King - and between - Magren Holdings Ltd. (successor by amalgamation to 1052785 Alberta Ltd.) v. His Majesty the King - and between - 2176 Investments Ltd. (as successor to Grencorp Management Inc. which was the successor to 994047 Alberta Ltd.) v. His Majesty the King (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41650](#))

The applications for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Numbers A-199-21, A-200-21, A-201-21, 2024 FCA 202, dated November 28, 2024, are dismissed with costs.

Akm Harun-Ar-Rashid v. British Columbia Commissioner for Teacher Regulation, Board of Education of School District No. 35 (Langley) and Trish Kolotyluk (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41670](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49549, 2024 BCCA 407, dated December 9, 2024, is dismissed with costs to the respondent, British Columbia Commissioner for Teacher Regulation.

Syed Ahmad, also known as Joe Ahmad v. Superintendent of Motor Vehicles, Peter Harris, Cici Morgan and Jennifer Quarry (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41699](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA50028, 2024 BCCA 411, dated December 5, 2024, is dismissed with costs.

D'Arcy Mosher v. Angela Bossence (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41711](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CV-0304, 2025 ONCA 46, dated January 23, 2025, is dismissed with costs.

Rayan Hashem v. Francis Pilon (Que.) (Civil) (By Leave) ([41715](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700321-243, 2025 QCCA 105, dated January 14, 2025, is dismissed with costs.

B.T. Céramiques inc., Entretien Torrelli inc., Francesco Bruno, Rodolfo Palmerino, Alfredo Magalhaes and Gisella Palmerino v. Agence du revenu du Québec, His Majesty the King and Canada Revenue Agency (Que.) (Civil) (By Leave) ([41540](#))

The motion for an extension of time to serve and file the reply is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-007954-231, 2024 QCCA 1188, dated September 12, 2024, is dismissed with costs.

B.T. Céramiques inc., Francesco Bruno, Gisella Palmerino and Rodolfo Palmerino v. Attorney General of Canada, Canada Revenue Agency and Agence du Revenu du Québec (Que.) (Civil) (By Leave) ([41546](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-031083-249, 2024 QCCA 1227, dated September 17, 2024, is dismissed with costs.

Le 19 juin 2025

REJETÉES

William Tataryn et Daya Nand Rajan c. Diamond & Diamond Lawyers LLP (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41686](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CV-1285, 2025 ONCA 5, daté du 2 janvier 2025, est rejetée avec dépens.

Ahmad Mohammad c. Société canadienne du sang (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41716](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour supérieure de justice de l'Ontario, Cour divisionnaire, numéro CV-20-00637449-0000, daté du 22 mai 2024, est cassée en vertu de l'art. 44 de la *Loi sur la Cour suprême*.

Magren Holdings Ltd. c. Sa Majesté le Roi - et entre - Magren Holdings Ltd. (société ayant remplacé 1052785 Alberta Ltd. à la suite d'une fusion) c. Sa Majesté le Roi - et entre - 2176 Investments Ltd. (société ayant remplacé Grencorp Management Inc., société ayant remplacé 994047 Alberta Ltd.) c. Sa Majesté le Roi (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41650](#))

Les demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéros A-199-21, A-200-21, A-201-21, 2024 CAF 202, daté du 28 novembre 2024, sont rejetées avec dépens.

Akm Harun-Ar-Rashid c. British Columbia Commissioner for Teacher Regulation, Board of Education of School District No. 35 (Langley) et Trish Kolotyluk (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41670](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49549, 2024 BCCA 407, daté du 9 décembre 2024, est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé, British Columbia Commissioner for Teacher Regulation.

Syed Ahmad, aussi connu sous le nom de Joe Ahmad c. Superintendent of Motor Vehicles, Peter Harris, Cici Morgan et Jennifer Quarry (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41699](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA50028, 2024 BCCA 411, daté du 5 décembre 2024, est rejetée avec dépens.

D'Arcy Mosher c. Angela Bossence (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41711](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CV-0304, 2025 ONCA 46, daté du 23 janvier 2025, est rejetée avec dépens.

Rayan Hashem c. Francis Pilon (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41715](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700321-243, 2025 QCCA 105, daté du 14 janvier 2025, est rejetée avec dépens.

B.T. Céramiques inc., Entretien Torrelli inc., Francesco Bruno, Rodolfo Palmerino, Alfredo Magalhaes et Gisella Palmerino c. Agence du revenu du Québec, Sa Majesté le Roi et Agence du revenu du Canada (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41540](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réplique est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-007954-231, 2024 QCCA 1188, daté du 12 septembre 2024, est rejetée avec dépens.

B.T. Céramiques inc., Francesco Bruno, Gisella Palmerino et Rodolfo Palmerino c. Procureur général du Canada, Agence du revenu du Canada et Agence du Revenu du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41546](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-031083-249, 2024 QCCA 1227, daté du 17 septembre 2024, est rejetée avec dépens.

**Motions /
Requêtes**

June 13, 2025 / Le 13 juin 2025

Order on various motions

Ordonnance sur diverses requêtes

SOCIÉTÉ DE L'ACADIE DU NOUVEAU-BRUNSWICK c. LE TRÈS HONORABLE PREMIER MINISTRE DU CANADA, SON EXCELLENCE LA TRÈS HONORABLE GOUVERNEURE GÉNÉRALE ET LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL EN CONSEIL
(N.B.) (41398)

LE JUGE JAMAL :

À LA SUITE DE LA DEMANDE de l'intervenant, le procureur général du Nouveau-Brunswick, en vue d'obtenir la prorogation du délai de signification et de dépôt de son mémoire d'intervenant jusqu'à seize (16) semaines suivant l'avis d'intervention visé au paragraphe 33(4) des *Règles de la Cour suprême du Canada*, d'obtenir la permission de signifier et déposer un mémoire d'au plus quarante (40) pages et de présenter une plaidoirie orale d'au plus vingt (20) minutes lors de l'audition de l'appel;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête en prorogation de délai est accueillie.

Les demandes pour un mémoire volumineux et pour le temps alloué pour la plaidoirie orale sont accueillies en partie. L'intervenant pourra signifier et déposer un mémoire d'au plus vingt (20) pages et aura le droit de présenter une plaidoirie orale d'au plus dix (10) minutes à l'audition de l'appel.

L'intervenant n'a pas le droit de soulever de nouvelles questions, de produire d'autres éléments de preuve ni de compléter de quelque autre façon le dossier des parties.

UPON APPLICATION by the intervener, the Attorney General of New Brunswick, for an extension of the time to serve and file his intervener's factum to sixteen (16) weeks following the notice of intervention referred to in Rule 33(4) of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, for permission to serve and file a factum not exceeding forty (40) pages and to present oral argument not exceeding twenty (20) minutes at the hearing of the appeal;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion for an extension of time is granted.

The applications for a lengthy factum and for time allotted for oral argument are allowed in part. The intervener shall be entitled to serve and file a factum not exceeding twenty (20) pages and is granted permission to present oral argument not exceeding ten (10) minutes at the hearing of the appeal.

The intervener shall not be entitled to raise new issues or to adduce further evidence or otherwise to supplement the record of the parties.

June 18, 2025 / Le 18 juin 2025

Order on leave to appeal and Motion to extend time

Ordonnance sur requête en autorisation d'intervention et requête en prorogation de délai

CELINE LOYER AND DAVID CASE v. HIS MAJESTY THE KING
(Ont.) (41610)

O'BONSAWIN J.:

UPON APPLICATION by the Criminal Lawyers' Association (Ontario) for leave to intervene in the above appeal and for an order extending the time to serve and file its motion for leave to intervene;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion for an extension of time is granted.

The motion for leave to intervene is granted and the intervener's submissions are limited to the issue on the appeal as of right.

The intervener is entitled to serve and file a factum not to exceed ten (10) pages in length and a book of authorities, if any, on or before July 30, 2025, and is granted permission to present oral argument not exceeding five (5) minutes at the hearing of the appeal.

The intervener is not entitled to raise new issues or to adduce further evidence or otherwise to supplement the record of the parties.

Pursuant to Rule 59(1)(a) of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, the intervener shall pay to the appellant and respondent any additional disbursements resulting from their interventions.

À LA SUITE DE LA DEMANDE de la Criminal Lawyers' Association (Ontario) en autorisation d'intervenir dans le présent appel et en prorogation du délai pour signifier et déposer sa requête en autorisation d'intervenir;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIIT :

La requête en prorogation du délai est accueillie.

La requête en autorisation d'intervenir est accueillie et les observations de l'intervenante sont limitées à la question sur l'appel de plein droit.

L'intervenante a le droit de signifier et de déposer un mémoire d'au plus dix (10) pages et un recueil de sources, le cas échéant, au plus tard le 30 juillet 2025, et est autorisée à présenter une plaidoirie orale d'au plus cinq (5) minutes lors de l'audition de l'appel.

L'intervenante n'a pas le droit de soulever de nouvelles questions, de produire d'autres éléments de preuve ni de compléter de quelque autre façon le dossier des parties.

Conformément à l'alinéa 59(1)a) des *Règles de la Cour suprême du Canada*, l'intervenante paiera aux appelants et à l'intimée tous débours supplémentaires résultant de son intervention.

**Pronouncements of reserved appeals /
Jugements rendus sur les appels en délibéré**

June 20, 2025

**41108 Michael Paul Dunmore v. Raha Mehralian - and - Barbra Schlifer Commemorative Clinic, Office of the Children's Lawyer, Defence for Children International – Canada, Centre for Refugee Children, South Asian Legal Clinic of Ontario, South Asian Legal Clinic of British Columbia and South Asian Bar Association (Ont.)
2025 SCC 20**

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

REASONS RELEASED

[LINK TO REASONS](#)

Le 20 juin 2025

**41108 Michael Paul Dunmore c. Raha Mehralian - et - Barbra Schlifer Commemorative Clinic, Bureau de l'avocate des enfants, Defence for Children International – Canada, Centre for Refugee Children, South Asian Legal Clinic of Ontario, South Asian Legal Clinic of British Columbia et South Asian Bar Association (Ont.)
2025 CSC 20**

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

MOTIFS DÉPOSÉS

[LIEN VERS LES MOTIFS](#)

- 2024 -

OCTOBER – OCTOBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	RH 3	RH 4	5
6	CC 7	8	9	10	11	YK 12
13	H 14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30	31		

NOVEMBER – NOVEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	CC 4	5	6	7	8	9
10	H 11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30

DECEMBER – DÉCEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	CC 2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	H 25	H 26	27	28
29	30	31				

- 2025 -

JANUARY – JANVIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			H 1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	CC 13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	
APRIL – AVRIL						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	CC 14	15	16	17	H / OR 18	19
OR 20	H / OR RV 21	22	23	24	25	26
27	28	29	30			
JULY – JUILLET						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		H 1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30	31		

FEBRUARY – FÉVRIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	CC 10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	
MAY – MAI						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	CC 12	13	14	15	16	17
18	H 19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	
AUGUST – AOÛT						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	H 4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24						
31	25	26	27	28	29	30

MARCH – MARS						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	CC 17	18	19	20	NR 21	22
23	24					
30	31	25	26	27	28	29
JUNE – JUIN						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	CC 9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					
SEPTEMBER – SEPTEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	H 1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	RH 23	RH 24	25	26	27
28	29	H 30				

Sitting of the Court /
Séance de la Cour

Court conference /
Conférence de la Cour

Holiday / Jour férié

18 sitting weeks / semaines séances de la Cour

85 sitting days / journées séances de la Cour

9 Court conference days /
jours de conférence de la Cour

5 holidays during sitting days /
jours fériés durant les séances

Rosh Hashanah / Nouvel An juif

Yom Kippur / Yom Kippour

Orthodox Easter / Pâques orthodoxe

Naw-Rúz

Ridván

RH

YK

OR

NR

RV